
Zápisnica
z poslaneckého prieskumu v ZŠ a ŠJ zo dňa 8.6.2023.

Prezenčná listina:
Meno Podpis
Ing. Zuzana Žideková ..........v.r...................
Mgr. Peter Knotek ..........v.r...................
Iveta Židuliaková ..........v.r...................
Stanislav Majerčík ..........v.r...................
Rastislav Slyško ..........v.r...................
Emília Duračinská .........v.r....................
Jozef Knapec .........v.r....................
Daniel Lamoš .........v.r....................
Katarína Baďurová .........v.r....................
PharmDr. Mária Masaryková ospravedlnená
JUDr. Katarína Pialová ospravedlnená
Milan Grochal ospravedlnený
Ing. Ján Valúch ospravedlnený
Ing. Pavol Bielik neprítomný

Zapisovateľ: Rastislav Slyško ............v.r.................
Začiatok rokovania: 17:00

Cieľom prieskumu je spraviť si priamo na mieste názor na reálny technický stav majetku
mesta.

Agenda:
1. Opakujúci sa problém s plesňou na schodiskách ZŠ
2. Aktualny stav plynovych kotlov a vykurovania ZŠ a ŠJ
3. Aktuálny technický stav školskej jedálne

1. Opakujúci sa problém s plesňou na schodiskách
Pri rekonštrukcii školy sa vykonali stavebné úpravy schodísk, ktoré spôsobujú dlhodobé
problémy s plesňou.
Pravdepodobné príčiny: nevhodné stavebné riešenie schodísk (premrzanie muriva),
nedostatočné odvetranie.
Možnosti riešenia: špeciálny protiplesňový náter, lepšie odvetranie, iné stavebné úpravy







2. Aktuálny stav plynových kotlov a vykurovania ZŠ a ŠJ
V ZŠ a telocvični sú 3 sady plynových kotlov, ktoré už majú viac ako 18 rokov a pravidelne
sa kazia a sú energeticky neefektívne.
Možnosti riešenia: Výmena kotlov za kondenzačné (zvyčajne spoľahlivosť a úspora 30%
nákladov)





3. Aktuálny technický stav školskej jedálne
Poslanci a členovia komisie si prešli reálny stav zapracovania pripomienok z kontroly
Regionálneho úradu verejného zdravotníctva z 22.3.2022.



Poslanci odporučili uskutočniť pracovné stretnutie s cieľom oboznámiť sa s pripravovanou
projektovou dokumentáciou k rekonštrukcii ŠJ.

V Rajeckých Tepliciach 8.06.2023
Zapísal: Rastislav Slyško predseda komisie


